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Nr. 126 BRIEF VAN DE STAATSSECRETARIS VAN DEFENSIE

Aan de Voorzitter van de Tweede Kamer der Staten-Generaal

Den Haag, 6 juni 2008

Tijdens het algemeen overleg over AWACS van 20 mei jongstleden heb ik
toegezegd bij het Nationaal Lucht- en Ruimtevaartlaboratorium (NLR) na
te vragen of het op korte termijn kan onderzoeken of verandering van aan-
en uitvliegprocedures van de Navo-vliegbasis Geilenkirchen kan leiden tot
vermindering van geluidsoverlast en of te hoge bomen in deelgebied B
(strook van 1 hectare) een belemmering zouden vormen voor de verande-
ring van vliegprocedures. Mede namens de minister van VROM ga ik in
deze brief in op deze toezegging.

Het NLR doet in opdracht van de minister van VROM onderzoek naar de
mogelijkheden voor stillere aan- en uitvliegprocedures bij de Navo-vlieg-
basis Geilenkirchen. Dit onderzoek is nog niet voltooid. Het NLR heeft in
eerste instantie een theoretische verkenning gedaan naar de mogelijk-
heden voor wijziging in aan- en uitvliegprocedures. Of deze opties ook in
de praktijk operationeel mogelijk zijn, moet nog blijken uit overleg met de
vliegbasis. Dit overleg vindt waarschijnlijk plaats in juni. Dan zal blijken
welke procedures kunnen worden gewijzigd.

Vervolgens is het mogelijk deze gewijzigde procedures in de praktijk te
testen. Pas dan ontstaat er een realistisch beeld van de effecten van de
gewijzigde procedures. Overigens gaat het bij de effecten niet om een
vermindering van het aantal vluchten maar om een vermindering van de
geluidsoverlast. Het is echter nog allerminst zeker dat dit onderzoek
andere vliegprocedures of een vermindering van geluidsoverlast gaat
opleveren.

Het NLR is de vraag gesteld of deelgebied B een belemmering kan zijn
voor de gewijzigde aan- en uitvliegprocedures. Het NLR is ook gevraagd
op korte termijn uitspraken te doen over de effecten van gewijzigde aan-
en uitvliegprocedures. Het antwoord van het NLR vindt u in de bijlage.1

Volgens het NLR bevindt het onderzoek naar de vliegprocedures zich nog
in een vroeg stadium en zijn nog geen uitspraken te doen over mogelijke
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1 Ter inzage gelegd bij het Centraal Informa-
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belemmeringen en effecten. Ik hoop u hierover in het najaar van 2008 te
kunnen informeren.

De staatssecretaris van Defensie,
J. G. de Vries
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